
 

 

PROTOKOLL - RIKSSTYRELSEN SVERIGES MOTORCYKLISTER 
 
Nr: 6  
Datum: 2024 05 20 
Plats: SMC Kansli Svärdvägen 29 Danderyd 
 
§ 1. MÖTETS ÖPPNANDE 
Ordförande Mats Johansson hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat. 
 
§ 2. NÄRVARO 
Mats Johansson, Katarina Funseth, Mikael Lundqvist, Maria Syrjälä, Leif Rogö, Olle 
Henriksson samt Ingrid Norén deltog under § 7.b. Adjungerade Roger Berzell Kanslichef, 
Jesper Christensen Generalsekreterare, Magdalena Agrell administrativ chef samt Peter 
Kronlund Valberedningen.  Under § 5.b är Roger Berzell och Jesper Christensen frånvarande. 
Under § 6 och § 7 var Magdalena Agrell administrativ chef föredragande.  
 
§ 3. Mötesformalia 

a) Dagordningen godkändes 
b) Till mötessekreterare valdes Katarina Funseth 
c) Till justerare valdes ordförande Mats Johansson 

 
§ 4. FÖREGÅENDE PROTOKOLL 
Protokollet från konstituerande mötet # 21 april är inte publicerat. Genomgången av det 
sker vid kommande mötet.  
 
§ 5. STYRELSEFRÅGOR 

a) Arbetsordning och Ledstång presenterades och föredrogs. Styrelsen ställer sig bakom 
arbetsordningen och ledstång och beslutar att det godkänna dem. 

b) Ledningsstruktur. För att ha en beredskap framöver diskuterar styrelsen att ha en plan 
för kompetensväxling.   

 
§ 6. EKONOMI 

a) Budgetuppföljning. Magdalena Agrell föredrag den ekonomiska rapporten med utfall 
till mars 2024. Redovisningen visa att utfallet ligger inom budgeten för 2024. Råder en 
skarp återhållsamhet när det gäller inköp och övriga utgifter. 

b) Ekonomisk redovisning. Styrelsen ger kansliet i uppdrag att se över hur transparensen 
kan öka när det gäller ekonomiska redovisningen till medlemmar.  

 
§ 7. VERKSAMHET OCH KANSLI 

a) Kanslichefsrapport. Passerade 60 000 medlemmar till och maj 15. I april var största 
antalet nya medlemmar i år. Kansliet har en arbetsgrupp som arbetar aktivt med 
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medlemsvärvning och är ansvariga för olika aktiviteter, dels via sociala media men 
även andra vägar. Utvärdering av de olika aktiviteterna kommer att göras i september.  
SMC Academy, har skett 600 visningar på delar av de utlagda materialet.  
Sociala media. Svmc.se ökar besöksstatistik. MC folket backar lite med besökare. Ökat 
antal följare på Facebook. Instagram har inte samma ökningar med följare.  
Kommunikation. Styrelsen har antagit en Riktlinjer och grafiska profil. Viktigt att ha en 
helhetsbild, lätt att känna igen sig i oavsett socialmedia, hemsida eller app. Här 
kommer kansliet att gå vidare med olika alternativ och återkomma till styrelsen. 
SMC Appen. Målsättningen med appen är att det ska vara lätt att hitta i den. Inom 
kansliet hanteras de aktuella ändringar som kommer att göras för att förbättra 
funktionaliteten.  
 

b) MC-Folket - Vision att vara ”Sveriges största, fräschaste och ledande MC magasin och 
framför allt vår egen” Kansliet går vidare med arbetet utifrån den 
kommunikationsplanen som presenterade tidigare.   

c) SMC äger fastigheten i Borlänge. Ordförande får i uppdrag att titta på en ny lokallösning för 
medarbetarna i Borlänge och om försäljning av fastigheten är ett alternativ.   

d) Distrikten. Information till styrelsen från kansliet om att kansliet har blivit inkopplad 
för att ge stöd till distrikt.  
Behöver utveckla det gemensamma arbetet kansliet och distrikten. Behöver 
formalisera samverkan. Förslaget är att fördela uppdrag att ta kontakt med distrikten 
mellan styrelsemedlemmarna. Styrelsen beslutar att ta fram ett uppdrag och mall för 
kontakten med distrikten. Styrelsen fördelar distrikten mellan ledamöterna.  

e) Stadgeuppföljning. Presentation av konsekvenser av olika tidsplanen när det gäller 
när förändringar stadgeändring ska kunna genomföras. Kansliets förslag är att 
genomföra ett extra årsmöte under hösten 2024. Styrelsen beslutar att ge kansliet i 
uppdrag att planera ett extra årsmöte under hösten 2024. 

 
 
§ 8. OPINION OCH INTERNATIONELLT 

Jesper rapporterar att Dominic Faymonville deltagit i ett nationellt sammanhang där vi har 
en god samverkanston. 
För att stärka det nationella politiska arbetet kommer en utbildningsinsats att genomföras 
riktad till Storstadsgruppen.  
Transportstyrelsen har ett förslag som berör handledarskapet och giltighetstiden för 
handledaruppdraget. 
Genomfört möten på nationell nivå med Trafikverket för att hjälpa och stöda varandra i 
olika aktuella frågor.  En möjlighet att gemensamt gå ut med positiva nyheter, frågor. 
Jesper ser en möjlighet att via FIA delta i kommande internationella 
trafiksäkerhetskonferenser. Internationellt kan man se trafiksäkerhetsfrågorna som även 
en arbetsmiljöfråga, ex MC-, mopedbud som förmedlar varor till kunder. 
Inom FEMA pågår arbete med strukturfrågor och hitta goda samarbetsformer.  
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Jesper arbetar vidare med planen för ett nordiskt möte där styrelserna i våra 
systerorganisationer kan mötas för att delge varandra om aktuella frågeställningar. 
Roger rapporterar från FIM möte där man diskuterat ett europiskt förmånskort. 
   

§ 9. ÖVRIGT 
 Styrelsen beslutar att lägga in ett extra styrelsemöte 1 juli 13.00 kansliet Danderyd.  

 
§ 10. DAGENS BESLUT  

a. Styrelsen beslutar att godkänna Arbetsordning och Ledstång som presenterades och 
föredrogs.  

b. Styrelsen beslutar att ge ordförande i uppdrag att titta på en ny lokallösning för 
medarbetarna i Borlänge och om försäljning av fastigheten är ett alternativ.   

c. Styrelsen beslutar att styrelsen ta fram ett uppdrag och mall för kontakten med 
distrikten. Styrelsen fördelar distrikten mellan ledamöterna.  

d. Styrelsen beslutar att ge kansliet i upp planera för ett extra årsmöte hösten 2024. 
 
§ 11. UTVÄRDERING 
Upplevelsen är att mötet har fungerat på ett bra sätt, väl förberett och en bra 
kommunikation i de olika frågorna.   
 
§ 12. MÖTETS AVSLUTNING 
Ordförande tackar för aktivt deltagande och förklarar mötet avslutat.  
 
 
 
 
 
Katarina Funseth   Mats Johansson 
Sekreterare    Ordförande och Justerare 
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